

## Foreign Currency Exchange

### Warnings/Legal Consequences

- Customer must ensure the availability of the fund at the time of executing the FX Exchange services
- This deal is binding and once FX Exchange transaction is executed the Customer will not have the right to cancel the transactions.
- The Customer understands and agrees that, for cross currency conversation, Bank will apply prevailing exchange rate at the time of processing transaction.
- This product/service may be affected by changes in foreign currency exchange rates, however, the exchange rates once agreed upon between the customer and the Bank shall not be changed.
- The customer will become owner of the purchased currency and he/ she shall be entitled to any gain (if any) and bears any loss (if any) after concluding the contract.

### تحذيرات / عواقب قانونية

- يلتزم المتعامل بضمان توفر الأموال في وقت تنفيذ خدمات صرف العملات الأجنبية.
- تعتبر هذه المعاملة ملزمة أطرافها، وفور تنفيذ معاملة صرف العملات فلن يكون للمتعامل الحق في إلغاء هذه المعاملة.
- يعي المتعامل ويوافق على أنه وفي حالة التحويل من خال عمات مختلفة فإن البنك سيطبق سعر الصرف السائد في وقت تنفيذ المعاملة.
- قد يتأثر هذا المنتج/الخدمة بما يحدث من تغييرات في أسعار صرف العملات الأجنبية، مع ذلك فإن أسعار الصرف لن تتغير عقب اتفاق المتعامل والبنك عليها.
- سيصبح المتعامل هو مالك العملات المشتراة وسيحق له الحصول على أية مكاسب) إن وجدت (وسيتحمل أية خسائر) إن وجدت) بعد إبرام العقد.